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PROTOKÓŁ Z IX  SESJI 

GMINNEJ RADY SENIORÓW  

W  STRZELCACH OPOLSKICH  

I KADENCJI Z DNIA 12 CZERWCA 2018 ROKU  
 
IX Sesja Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Opolskich I kadencji odbyła się w Sali Rady 

Miejskiej Urzędu Miejskiego w Strzelcach Opolskich i trwała od godz. 10:00 do godz. 11:26. 

Na ogólną liczbę 13 Radnych obecnych było 101, co stanowi kworum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

 

I. OTWARCIE IX SESJI GMINNEJ RADY SENIORÓW W STRZELCACH OPOLSKICH 

I KADENCJI 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – Otwieram obrady IX Sesji Gminnej Rady Seniorów 

w Strzelcach Opolskich I kadencji. Bardzo serdecznie witam zaproszonych gości2 

Przewodniczącą Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich Gabrielę Puzik, przewodniczących 

komisji miejskich panią Irenę Kaczmarek i pana Stanisława Trzeciaka, jak również witam 

kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej panią Marię Klimowicz oraz zgromadzonych 

radnych. 

 

II. STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – Na podstawie listy obecności stwierdzam prawomocność 

obrad. Na Sali jest 10 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne decyzje. 

 

III. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – proponuję przejść do przyjęcia porządku obrad przekazanym 

Państwu przed tygodniem. Czy wszyscy radni są za przyjęciem porządku obrad w takiej 

formie? Czy są jakieś uwagi lub pytania do porządku obrad? 

 
1 Lista obecności. 
2 Zaproszenia do udziału w sesji GRS. 
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Przewodniczący Jan Kowalczyk – Dziękuję. Nie widzę uwag, wobec tego uważam, że porządek 

obrad3 został przyjęty. 

IV. PRZEDSTAWIENIE PRZEZ PRZEWODNICZĄCEGO GMINNEJ RADY 

SENIORÓW INFORMACJI Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZY 

POSIEDZENIOWYM4 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – W okresie od ostatniej sesji miałem okazję uczestniczyć 16 

maja w posiedzeniu Forum Seniorów Samorządu Województwa Opolskiego tematem, którego 

było wprowadzenie zmian do Regulaminu pracy. Gminna Rada Seniorów wzięła udział 

w wizycie studyjnej do Krakowa. Na spotkaniu z przedstawicielami władz Krakowa, Radą 

Seniorów, Młodzieżową Radą i przedstawicielem tamtejszego Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej dokonano wymiany doświadczeń i spostrzeżeń w działaniach na rzecz osób 

starszych. Na początku czerwca odbyło się robocze posiedzenie GRS poświęcone 

podsumowaniu wniosków z wyjazdu studyjnego do Krakowa. Drugim tematem było poznanie 

szczegółów projektu „Zdrowe Serce Seniora” realizowanego przez Strzeleckie Centrum 

Obsługi Biznesu oraz omówienie spraw związanych z dyżurami radnych podczas Dni Ziemi 

Strzeleckiej. 

 

V. WNIOSKI I SPOSTRZEŻENIA Z WYJAZDU STUDYJNEGO DO KRAKOWA Z 

MOŻLIWOŚCIĄ ICH WYKORZYSTANIA NA NASZYM TERENIE. 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – Przechodzimy do punktu dotyczącego wniosków jakie 

nasuwają się po wizycie studyjnej do Krakowa. Czy ma ktoś jakieś uwagi? 

Maria Klimowicz kierownik OPS-u nawiązała do tematu współpracy z młodzieżą w ramach 

wolontariatu, chodzi o docenienie strzeleckiej młodzieży szczególnie tej należącej do Ruchu 

Czystych Serc, gdyż w naszym mieście zaczyna to funkcjonować coraz lepiej. Doradztwo 

informacyjne w Klubie Senior+ działa i w dalszym ciągu rozwija się. Został uznany wniosek 

na dofinansowanie projektu dla osób chętnych zapisania się na kurs Nordic Walkingu czyli 

chodzenia z kijkami dla osób starszych. 

Przewodniczący Jan Kowalczyk wniósł uwagę, aby działania były skoordynowane i szły 

w jednym kierunku. Podkreślił, aby broszura informacyjna dla seniora była jeszcze bardziej 

przystępna, dlatego wnosi o umieszczenie zdjęć obrazujących dany budynek, do którego chce 

się na przykład dodzwonić. 

 
3Porządek obrad IX sesji Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Op. 
4 Informacja z pracy Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Op. z okresu między sesjami. 
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Wywiązała się dyskusja pomiędzy radnymi i zaproszonymi osobami na temat działań dla 

seniorów w obszarze miasta oraz porównania działań i możliwości ludzi na wsi. Gabriela Puzik 

przedstawiła jak działa wieś oraz stowarzyszenie z Kadłuba na rzecz osób starszych. 

 

VI. SPRAWY BIEŻĄCE 

Przewodniczący Jan Kowalczyk - Szanowni Państwo, następny punkt to omówienie spraw 

bieżących dotyczących Gminnej Rady Seniorów. Czy chcą państwo zgłosić jakąś sprawę? 

BRAK GŁOSÓW. 

Przewodniczący Jan Kowalczyk zachęcił wszystkich członków rady seniorów do udziału 

w posiedzeniach komisji rady miejskiej oraz do uczestniczenia w sesjach. Gabriela Puzik 

dołączyła się do prośby pana Kowalczyka i również zaprosiła radnych GRS do czynnego 

uczestnictwa w posiedzeniach komisji. 

 

VII. WNIOSKI I ZAPYTANIA. 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – czy mają państwo radni jakieś wnioski lub zapytania? 

Irena Kaczmarek zabrała głos w kwestii przeprowadzanych przez radę seniorów ankiet. 

Zapytała o termin zakończenia prac nad wynikami płynącymi z danych uzyskanych od osób 

starszych. Została poinformowana, iż ma zostać powołany przez burmistrza Strzelec Opolskich 

zespół ds. opracowania danych z wypełnionych ankiet a wyniki najprędzej we wrześniu. Radna 

poprosiła o przedstawienie wyników ankiet radzie miejskiej. 

VIII. SPRAWY ORGANIZACYJNE. 

Przewodniczący Jan Kowalczyk – z uwagi na przerwę wakacyjną ustalam termin kolejnego 

spotkania roboczego na 4 września o godz. 10.00 i proponuję zorganizować je w 

Środowiskowym Domu Samopomocy w Strzelcach Op. X Sesja Gminnej Rady Seniorów 

odbędzie się 11 września br. 

 

IX. ZAMKNIĘCIE OBRAD IX SESJI GMINNEJ RADY SENIORÓW W STRZELCACH 

OPOLSKICH I KADENCJI 
Przewodniczący Jan Kowalczyk – Życząc wszystkim udanych wakacji zamykam obrady 

IX sesji Gminnej Rady Seniorów w Strzelcach Opolskich. 

Przewodniczył: Jan Kowalczyk 

Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 


